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      Zápis 
z jednání kolegia děkana konaného dne 11. listopadu 2013 

 
Přítomni: doc. MgA. Zbyněk Srba, Ph.D., prof. PhDr. Silva Macková, prof. PhDr. Josef Kovalčuk, 

MgA. Blanka Chládková MgA. Ondřej Vodička, Mgr. Lenka Schubertová 
 
I. Chod fakulty: 
 KD potvrdilo nezbytnost lepší a smysluplnější prezentace nejen DIFA v rámci 

veletrhu pomaturitního a celoživotního vzdělávání Gaudeamus v nadcházejících 
letech; 

 KD podpořilo uvedení inscenace absolventů KSFT Pisum Sativum v Theater Brett ve 
Vídni a dalo k dispozici školní auto k převozu scény; 

 KD s povděkem přijalo informaci, že VŠMU poslala gratulaci prof. 
Brettschneiderové ke získání mezinárodní ceny CENTROPE 2013; 

 děkan předložil KD podnět od vedoucího ateliéru činoherního herectví doc. A. 
Bergmana ke svolání disciplinární komise pro řízení s Vojtěchem Šárským (II. roč. 
mag., ČH); KD konstatovalo, že jakmile bude tento podnět k dispozici v písemné 
podobě, bude se dál postupovat dle platných pravidel; 

 tajemník informoval, že v nejbližší době bude setkání s kandidáty na pozici „údržbář, 
řidič“ za odcházejícího Pavla Kloudu; 

 tajemník informoval, že se povedlo zajistit kopírování materiálů pedagogům pro 
potřeby výuky; byla stanovena POS děkanátu BcA. Eva Kašpárková (II. roč. nav. 
mag., DM), která bude mít tuto činnost na starosti; 

 proděkanka Macková informovala o termínech týkající se přechodu ze SISu na IS: 
• 15. listopadu - definitivní vypnutí SIS pro pedagogy a studenty; 
• od 18. listopadu - na děkanátu DIFA budou k dispozici hesla do IS pro pedagogy, 

obálky s heslem si budou vyzvedávat vedoucí pro celý svůj ateliér; 
• 3. a 4. prosince 2013 /v polední pauze - tedy od 13.30 do 14.30 hod.) se uskuteční 

školení práce s IS pro pedagogy (učebna č. 104); 
• 9. prosince od 8.30 do 10.00 hod. je naplánováno školení určené vedoucím ateliérů 

(proběhne v počítačové učebně na Astorce); 
 KD schválilo žádost Terezy Sikorové (I. roč. bak., KSFT) o proplacení jízdních 

dokladů ve výši 385,- Kč (formou mimořádného stipendia) na workshop Performance 
pod vedením Tomáše Rullera konaný v Praze ve dnech 4. až 6. října 2013; 

 KD schválilo žádost Zuzany Patrákové o zapůjčení technického vybavení z DIFA ve 
dnech 13. až 14. listopadu 2013 za účelem realizace akce JAMU JAM, konkrétně se 
jedná o mixážní pult a dva mikrofony včetně dvou kabelů a stojanů. 
 

II. Studijní oddělení: 
 KD schválilo žádost Kristýny Štarhové (III. roč. mag., MH) o ISP z důvodu péče o 

kojené dítě. 
 
III. Zahraniční oddělení: 
 KD schválilo žádost Marka Steiningera (II. roč. nav. mag., RTDS) o prodloužení 

pracovní stáže Erasmus v Tuzex Berlín (Německo) do 7. května 2014 s podmínkou, 
že student ukončí studium v řádném termínu v červnu 2014; 
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 KD vyhovělo žádosti Jany Tkáčové (III. roč. bak., S) o prodloužení studijního 
pobytu Erasmus na University of South Wales (Velká Británie) do 6. června 2014 
s podmínkou, že studentka ukončí studium v řádném termínu v červnu 2014; 

 KD schválilo žádost BcA. Tomáše Wortnera (I. roč. nav. mag., DaV) o prodloužení 
pracovní stáže Erasmus v Grotowski institutu (Polsko) do června 2014 s podmínkou, 
že student požádá do začátku letního semestru akad. roku 2013/14 o ISP; 

 KD vyhovělo žádosti Anny Klimešové (I roč. nav. mag., DaV) o prodloužení 
studijního pobytu Erasmus na Universität der Kunste (Německo) do července 2014 
s podmínkou, že studentka požádá do začátku letního semestru akad. roku 2013/14 o 
ISP; 

 KD nesouhlasí s účastí DIFA na SZEM Festivalu v Miskolci (3. – 9. února 2014); 
 KD nesouhlasí s návrhem na uzavření nové bilaterální smlouvy s Vysokou školou 

výtvarných umení v Bratislavě na období 2014 – 2021; 
 

IV. Vnější vztahy: 
 KD informovalo o podání žádosti Lucie Repašské (řešitelka projektu SV) týkající se 

změny v projektu SV a děkan schválil převedení části materiálových financí do 
stipendia k nákupu zahraniční literatury; z částky 23.800,- jí bylo 10.000,- Kč 
vyplaceno ve stipendiu, zbytek částky tj. 13.800,- vyčerpá dle původních 
předpokladů nákupem materiálů k projektu; 

 KD odsouhlasilo spolupráci v rámci FRVŠ 2013 s HF - jedná se o to, že HF by ráda 
spojila své závěrečné oponentní řízení projektů FRVŠ 2013 s oponentním řízením 
DIFA (v termínu přibližně polovina února - bude upřesněno v průběhu ledna; řízení 
se tak bude konat na DIFA i pro jeden rektorátní projekt a dva HF.  

 
zapsala: Mgr. Lenka Schubertová             verifikoval: MgA. Ondřej Vodička 


